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Geachte mevrouw Schultz  Van Haegen, 
 
In het bestuurlijk overleg Mans/RUD’s van 24 juni jl. tussen uw voorgangster en de VNG, Unie van 
Waterschappen en het IPO is afgesproken om u in oktober op de hoogte te brengen van de stand van 
zaken over de vorming van een regionale uitvoeringsorganisatie. Wij geven daaraan gevolg met deze 
brief voor wat betreft het proces in de provincie Utrecht. 
 
Bij brief van 15 december 2009 konden wij uw voorgangster mededelen dat de betrokken partijen in de 
provincie Utrecht een intentieverklaring hadden ondertekend, waarin was vastgelegd dat deze partijen 
gezamenlijk de oprichting van één uitvoeringsorganisatie voor vergunningverlening en handhaving  
zouden gaan voorbereiden. Het was de bedoeling dat een openbaar lichaam ingevolge de Wet 
gemeenschappelijke regelingen (Wgr) ingesteld zou gaan worden. Het werkterrein daarvan zou 
samenvallen met de begrenzing van de provincie en van de politie/ veiligheidsregio Utrecht. 
De betrokken partijen hebben de intentieovereenkomst getekend onder het voorbehoud dat het op het 
moment van ondertekenen bekende basistakenpakket als zodanig formeel zou worden vastgesteld.  
 
Sedert de ondertekening heeft de besluitvorming over dit onderwerp ertoe geleid dat de meeste 
gemeenten in deze provincie tijdens een bestuurlijke bijeenkomst op 23 juni jl. hebben laten weten hun 
steun aan de intentieverklaring in te trekken. In dit verband worden als belangrijkste punten genoemd: 

1. de tussentijdse wijzigingen van het basistakenpakket; 
2. de door de Eerste Kamer aangenomen motie Huijbregts-Schiedon.  

 
De door de Tweede Kamer aangenomen motie Boelhouwer en ook het bereikte resultaat van het 
bestuurlijk overleg van 24 juni jl. hebben dat standpunt niet doen wijzigen. 
 
De bottom-up procedure waar de Staten-Generaal om hebben gevraagd, heeft geleid tot herijking van het 
proces dat de meeste gemeenten met een positieve houding hebben opgepakt. Dit houdt in dat er 
momenteel sprake is van een nieuwe oriëntatie op de vraag hoe de aanbevelingen van de commissie Mans 
optimaal in deze provincie ingevuld kunnen worden. Er wordt invulling gegeven aan een bottom-up 
proces in 4 deelregio’s. Van deze  4 deelregio’s, komen er 3 overeen met het territoir van de huidige 
milieudiensten en in de vierde deelregio werken de niet bij een milieudienst aangesloten gemeenten 
samen. 
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In het bottom-upproces zullen de kwaliteitscriteria, die in deze regio worden onderschreven, een 
belangrijke invloed hebben, in die zin dat ze een belangrijke factor zullen zijn bij de keuzen binnen het 
RUD-vormingsproces. 
De resultaten van de regionale heroriëntatie zullen over enkele maanden (januari 2011) provinciebreed 
worden samengebracht en zullen vervolgens basis zijn voor de te kiezen organisatieopzet. Momenteel ligt 
de keuze open of er in deze provincie één of meerdere uitvoeringsdiensten gevormd zullen gaan worden. 
Zodra hierover meer duidelijkheid is ontstaan, zullen wij u daarover nader informeren. 
Uitgangspunt van ons college hierin is, dat de provinciale taken niet worden versnipperd over meerdere 
uitvoeringsdiensten, maar ondergebracht zullen worden in één organisatie. Deze taken  zijn dermate 
specialistisch dat het versnipperen van deze deskundigheid onherroepelijk leidt tot een onaanvaardbaar 
verlies aan kwaliteit of efficiency. 
Voor een goede sturing op dit proces van vorming van RUD’s is een heldere kaderstelling vanuit het rijk 
onmisbaar. 
 
In deze fase van het proces zijn de provincie, de gemeenten en waterschappen met elkaar in gesprek. 
Andere partijen zullen weer worden betrokken zodra er duidelijkheid is over de te nemen vervolgstappen. 
Wij verwachten niet dat per 1 januari 2012 een provinciebrede uitvoeringsorganisatie operationeel zal 
zijn. 
Gaarne vernemen wij van u in hoeverre de voorgenomen vorming van de nationale politie in 10 korpsen 
gevolgen heeft voor de huidige veiligheidsregio’s en in het verlengde daarvan of en zo ja, hoe dit 
doorwerkt in de visie rond RUD-vorming. 
 
Een afschrift van deze brief hebben wij gezonden aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijkrelaties, de Minister van Veiligheid en Justitie en het Interprovinciaal Overleg. 
 
Hoogachtend, 
 
Gedeputeerde staten van Utrecht, 
 

Voorzitter, 
 

Secretaris,  
 


